



RAFFLES

DUBAI

رافلز دبي

رمضان  
مبارك

RAMADAN  
MUBARAK





As the blessed month of Ramadan approaches, I would like to extend my warmest greetings to you and your family. This special time of year invites us to pause, reflect, and reconnect with what truly matters - faith, kindness, and the joy of coming together.

At Raffles Dubai, we are honored to be part of your Ramadan moments, where shared experiences and heartfelt hospitality create lasting memories. May this holy month bring you inner peace, renewed spirit, and countless moments of togetherness.

Thank you for allowing us to share in this meaningful season. We wish you a Ramadan filled with blessings and tranquility.

Safwan Abu Rishah  
General Manager



*Iftar Experience*

تجربة الإفطار



RAFFLES GARDEN

# An Enchanted Ramadan Evening

Join us for a gracious Iftar featuring classic and contemporary Arabian cuisine, with live stations in a serene garden setting.

**AED 235** per guest, including signature Ramadan juices, premium coffee, and fine teas.

**AED 120** for children (6–12) | Complimentary for children under six (per two paying adults).

Sunset to 9:00 PM

## حديقة رافلز أمسية رمضانية ساحرة

ندعوكم للانضمام إلينا في إفطار راق يقدّم مزيجاً متناغماً من المأكولات العربية الكلاسيكية والمعاصرة، مع محطّات طهي مباشرة في أجواء حديقة هادئة.

٢٣٥ درهماً للشخص، تشمل عصائر رمضان المميزة، وقهوة فاخرة، وتشكيلة مختارة من أفرخ أنواع الشاي.

١٢ درهماً للأطفال (من ٦ إلى ١٢ عاماً) | مجاناً للأطفال دون سن السادسة (بحد أقصى طفلين لكل شخصين بالغين مدفوعين).

وقت الغروب حتى ٩:٠٠ مساءً.

For bookings and more information  
Call: +971 4 324 8888 | Email: events.dubai@raffles.com





RAFFLES GARDEN

## Sohour Under the Stars

Experience our specially curated à la carte menu in the enchanting ambiance of our outdoor garden, complemented by traditional shisha service for an authentic late-evening moments.

10:30 PM to 1:00 AM

حديقة رافلز

## سحور تحت النجوم

استمتعوا بقائمة مختارة بعناية من الأطباق المعدّة حسب الطلب، في أجواء حديقة خارجية ساحرة، مع خدمة الشيشة التقليدية لتجربة مسائية أصيلة.

١٠:٣٠ مساءً حتى ١:٠٠ صباحاً

For bookings and more information  
Call: +971 4 324 8888 | Email: events.dubai@raffles.com





GARDEN CABANA

## Private Iftar Sanctuary

Celebrate Iftar in private garden cabanas, where refined comfort, exceptional cuisine, and personalised service create an intimate Ramadan experience.

Private Cabana experience is available at **AED 295** per guest.

Butler service is available at **AED 375** per guest.

Minimum of four guests per cabana.

كابانا الحديقة

## ملاذ الإفطار الخاص

احتفلوا بالإفطار في كائن حدائق خاصة، حيث يلتقي الرقي والراحة مع المذاق الاستثنائي والخدمة الشخصية، لتجربة رمضانية ساحرة.

تجربة الكابانا الخاصة متوفرة بسعر **٢٩٥ درهماً** للشخص.

خدمة كبير الخدم متوفرة بسعر **٣٧٥ درهماً** للشخص.

يشترط حد أدنى يبلغ أربعة ضيوف لكل كابانا.

For bookings and more information  
Call: +971 4 324 8888 | Email: events.dubai@raffles.com



*Garden Cabana*

كابانا الحديقة



GARDEN CABANA  
*Moonlit Sohour*

Conclude your day with a bespoke Sohour in a private garden cabana, offering refined comfort and a discreet, intimate continuation of Ramadan rituals.

Minimum spend of **AED 200** per guest applies.

كابانا الحديقة

## سحور على ضوء القمر

اختموا يومكم بسحور مُصمّم خصيصاً في كابانا حديقة خاصة، يجمع بين الراحة الراقية والخصوصية واستمرارية طقوس رمضان في أجواء هادئة.

يُطبق حد أدنى للإنفاق بقيمة **٢٠٠ درهماً** للشخص.

For bookings and more information  
Call: +971 4 324 8888 | Email: [events.dubai@raffles.com](mailto:events.dubai@raffles.com)



*In-Room Dining*  
خدمة الطعام داخل الغرفة



IN-ROOM DINING

## Iftar in the Comfort of Your Suite

Enjoy a private in-suite Iftar featuring a thoughtfully crafted set menu with three main course options, personally presented for a comforting experience.

AED 235 per guest

خدمة الطعام داخل الغرفة

## إفطار في راحة جناحك

استمتعوا بإفطار خاص داخل الجناح مع قائمة معدّة بعناية تتضمن ثلاثة خيارات للأطباق الرئيسية، تقدّم لكم بشكل شخصي لتجربة دافئة ومرحة.

٢٣٥ درهماً للشخص

For bookings and more information

Call: +971 4 324 8888 | Email: events.dubai@raffles.com



*In-Room Dining*  
خدمة الطعام داخل الغرفة



IN-ROOM DINING  
*Sohour Service*

Wake up to a nourishing Sohour delivered to your door, thoughtfully prepared for balance, convenience, and quiet enjoyment.

Priced at **AED 175**

---

خدمة الطعام داخل الغرفة  
**خدمة السحور**

استيقظوا على سحور مغذٍ يُقدم إلى بابكم، مُحضر بعناية لتحقيق التوازن والراحة والاستمتاع الهدائى.

السعر ١٧٥ درهماً

For bookings and more information  
Call: +971 4 324 8888 | Email: events.dubai@raffles.com



*Raffles Salon*

صالون رافلز



RAFFLES SALON

## *A Distinguished Afternoon Tea*

Indulge in traditional Arabic confections on our signature afternoon tea stand, paired with aromatic coffee or premium tea for a refined evening treat.

Daily from 8:00 PM to Midnight  
Price AED 95

صالون رافلز

## شاي بعد الظهيرة المميّز

دليلاً حواسكم بتشكيلية من الحلويات العربية التقليدية المقدمة على منصة شاي ما بعد الظهر المميّزة، مع القهوة العطرية أو الشاي الفاخر لأمسية أنيقة.

يومياً من ٨:٠٠ مساءً حتى منتصف الليل  
السعر ٩٥ درهماً

For bookings and more information  
Call: +971 4 324 8888 | Email: events.dubai@raffles.com





RAFFLES GARDEN

## Eid Day Brunch Celebration

Celebrate Eid with an elegant garden brunch featuring a generous buffet, seasonal favourites, innovative dishes, and festive entertainment for all ages.

1:00 PM to 4:30 PM  
Priced at **AED 235** per guest

حديقة رافلز

## احتفالات برنش يوم العيد

احتفلوا بالعيد مع برنش أنيق في الحديقة يضم بوفيهًا غنيًا، وأمكولات موسمية مفصلة، وأطباق مبتكرة، مع ترفيه واحتفاليات لجميع الأعمار.

٤:٣٠ عصراً...  
السعر ٢٣٥ درهماً للشخص

For bookings and more information  
Call: +971 4 324 8888 | Email: events.dubai@raffles.com



*Raffles Ballroom*

قاعة رافلز



RAFFLES BALLROOM

## Corporate & Private Gatherings

Host Iftar or Sohour in the elegant Raffles Ballroom, with personalised menus and bespoke hospitality prepared to honour the spirit of Ramadan. Tailored experiences, an elegant setting, and exceptional service are offered.

Pricing starts from **AED 175** per guest, with packages tailored according to group size and requirements.

قاعة رافلز

## تجمعات الشركات والفعاليات الخاصة

استضيئوا الإفطار أو السحور في قاعة رافلز الأنيقة، مع قوائم مُخصصة وضيافة مُفضلة تجسّد روح شهر رمضان. تجارب فريدة، أجواء أنيقة، وخدمة استثنائية.

الأسعار تبدأ من **١٧٥ درهماً** للشخص، وتُحدّد وفقاً لحجم المجموعة ومتطلباتها.

For bookings and more information  
Call: +971 4 324 8888 | Email: [events.dubai@raffles.com](mailto:events.dubai@raffles.com)



Raffles Spa

سبا رافلز



RAFFLES SPA

## Ramadan Tranquility Ritual

A calming wellness journey designed to support reflection, balance, and gentle restoration during the holy month.

The ritual begins with a lavender sugar scrub to softly exfoliate and prepare the body, followed by the Soul of Arabia massage to ground the senses and ease muscular tension.

AED 590 | 90 min

سبا رافلز

## طقوس سكينة رمضان

رحلة عافية مهدّئة صُمّمت لدعم التأمل وتحقيق التوازن واستعادة النشاط برفق خلال هذا الشهر المبارك.

تبدأ الطقوس بمقشر سكري بالخزامي لتقطيير لطيف يهين الجسد، يتبعه تدليك «روح الجزيرة العربية» لترسيخ الصفاء الحسي وتحفييف توّر العضلات.

٥٩ درهم إماراتي | ٩٠ دقيقة

For bookings and more information  
Call: +971 4 324 8888 | Email: events.dubai@raffles.com



**RAFFLES**

DUBAI  
رافلز دبي